
   J.nr. 13-0009413

   Dato: 2. april 2013

Til

Folketinget - Skatteudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 336 af 5. marts 2013. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V).

(Alm. del).

Holger K. Nielsen

/Lene Henningsen

                         

Skatteudvalget 2012-13
SAU Alm.del foreløbigt svar på spørgsmål 336
Offentligt



Side 2

Spørgsmål: Vil FSC-mærket kunne blive officielt anerkendt og hvad er processen herfor. Og 

hvor mange yderligere trykkerier vil blive omfattet af den lempeligere afgift, hvis man tillige 
også medtager FSC-mærket (forudsat mærket er officielt anerkendt)?

Svar: Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen. Et endeligt svar vil blive frem-
sendt hurtigst muligt.


